
Inspreektekst Gemeenteraad 17-06-2019: 

 

Geachte leden van de Gemeenteraad van Heerde, 

In verband met mijn vakantie wil ik op deze wijze mijn voorgenomen inspreektekst aan uw raad 

kenbaar maken. 

Wij vragen ons af wat de juridische status is van het voorliggende plan waarin de gedane 

toezeggingen in het antwoord op onze ingediende zienswijzen, en zoals herhaald door de wethouder 

in de commissievergadering van 3 juni 2019, nog steeds niet in de onderliggende stukken zijn 

verwerkt. 

In het ter goedkeuring voorgelegde raadsbesluit wordt weliswaar gevraagd het bestemmingsplan in 

gewijzigde vorm goed te keuren maar in het bijgevoegde plan zijn deze wijzigingen niet aangebracht. 

In de bijgevoegde Bijlage 6.3 verbeelding constateren wij dat het bouwblok voor de 20 

appartementen  nog steeds dichter bij Heerderhaegen is ingetekend, dan in het raadsvoorstel is 

aangegeven.  

Ook de ingetekende groenstrook tussen Heerderhaegen en de 20 appartementen is op bijlage 6.3 

ongewijzigd gebleven, ondanks de toezegging dat die uitgebreid zou worden. 

Wij willen graag van de gemeente Heerde de bevestiging dat alle afgesproken wijzigingen zoals 

vastgelegd in het inrichtingsplan De Wendhorst Heerde, ongewijzigd worden uitgevoerd. 

Wij verwelkomen de toezegging van de initiatiefnemer dat, indien het aantal parkeerplaatsen in de 2 

jaar na realisatie van de plannen onvoldoende zal blijken te zijn, de initiatiefnemer zal zorgen voor 

extra parkeerplaatsen.  Wij zien gaarne dat deze toezegging officieel wordt vastgelegd, maar ook dat  

in het geval dat extra parkeerplaatsen noodzakelijk zijn de gemeente namens de omwonenden de 

initiatiefnemer hierop aanspreekt. 

In de massastudie missen wij een verbeelding vanuit het gezichtspunt van Heerderhaegen richting de 

Zeis en omgekeerd. Is dit omdat een dergelijke beeld de raad zou kunnen overtuigen dat een  3-hoog 

appartementen gebouw onwenselijk is en leidt tot een smalle pijpenlade die ook volgens de schetsen 

wordt afgesloten met een gebouw met 3 woonlagen aan de kant van de Zeis. 

Volgens ons is de hoogte van de zorggebouwen niet juist weergegeven en is hoger dan de gestelde 

9,50 m. Als wij rekenen 3 bouwlagen van 2,60 meter, 40 cm vloer dan komen wij uit op 9.00 meter. 

Maar daarboven staat op elke zorgwoning nog een technische ruimte van ca 2.50 m. Onze 

inschatting wordt bevestigd door onze waarneming vanaf het balkon van de 3e etage bij 

Heerderhaegen (is ca 9.00 meter). Vanaf hier kunnen we op gezichtshoogte niet op het dak van de 

technische ruimte kijken. Dus de werkelijke hoogte van de zorggebouwen zal iets boven de 11 meter 

uitkomen. 

Het oude gebouw van de Wendhorst lag qua peil op de hoogte van de weg tussen Heerderhaegen en 

de Wendhorst. Deze nieuwe weg ligt nu 20 cm hoger en vanaf het voetpad langs de weg gemeten ligt 

het zorggebouw nog eens bijna 30 cm hoger. Als straks het peil van de zorggebouwen de maatstaf 

wordt voor de omliggende bebouwing wordt het hoogteverschil met het aanpalende gebied eerder 

groter dan kleiner. 



Wij blijven grote moeite houden met de hoogte van het 3-hoog appartementencomplex. Alleen als er 

nergens anders (in de gemeente) sociale huurwoningen gebouwd zouden kunnen worden, gaat het 

argument van B&W op dat het ten koste gaat van 7 sociale huurwoningen. 

 

Uit oogpunt van een evenredige verdeling van verkeersstromen blijven wij voorstander van een extra 

ontsluiting naar de Haneweg. 

In het vertrouwen dat u een zorgvuldige afweging zult maken tussen de belangen van alle betrokken 

partijen, 

Hoogachtend, 

Namens de VvE Heerderhaegen, 

Johan Diepenhorst, secretaris 

 

 

 

 

 

  


